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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2020/21:561 Statligt ägda bolag med verksamhet i Belarus

De folkliga protesterna mot den illegitima regimen i Belarus har nu pågått i 
över tre månader. EU-sanktioner har införts mot Lukasjenko och andra 
regimföreträdare, vilket är ett steg i rätt riktning. När våldet mot demonstranter 
och oppositionella fortsatt är påtagligt blir det än viktigare att omvärlden 
ytterligare markerar mot regimens brott.

I auktoritära länder som Belarus, där staten spelar en aktiv roll i ekonomin, 
uppstår stundtals en oklar gränsdragning mellan vad som bör räknas som 
privata och offentliga aktörer.

Med anledning av vad som anförs ovan vill jag fråga näringsminister Ibrahim 
Baylan:

 

Har ministern följt upp frågan om svenska statligt ägda bolags verksamhet i 
Belarus och deras eventuella affärsförbindelser med den belarusiska regimen?

………………………………………

Hans Wallmark (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
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2020-11-25 kl. 12.00


